智勁無葉風扇 APP智能遙距操控

WiFi Smart Bladeless Fan

Control Anytime Anywhere with Smartphone App

德國寶WiFi智能SIimTower無葉扇,革命性支援WiFi連接,操作簡單易用,無論身處何地皆可透過手機APP遙距控制無葉扇的所有功能,包括開關、定時、選擇模式、調校風速等,方便貼心。

With the revolutionary German Pool Smart Control App, you can control the SlimTower with your smartphone anywhere, anytime; no more having to worry about forgetting to turn it off when you rush out the door, and you can turn it on before you get home to ensure a cool comfortable environment the moment you step in the door.



預設定時關機 Preset Turn Off Time

睡前設置定時關機,深夜自動停機避免著涼,同時更慳電 Preset a turn-off time so you won't have

Preset a turn-off time so you won't have to worry about becoming chilly after you fall asleep. Saves electricity too!



隨時調校風速 Adjust Wind Speed Anytime

讓您當個好主人;隨時隨地調校區 速為家中毛孩降溫兼促進空氣流超 You can adjust the wind speed even whe you are at work, to make sure your precious furbaby at home is comfortable



空氣淨化風扇系列 Air Purifier Fan Series				
		(6	
EFB-326H-SC WiFi智能DC摩打 SlimTower無葉風扇暖風機 WiFi Smart SlimTower Bladeless Heater & Fan	EFB-426HM-SC WiFi智能UVC空氣浮化 加濕風扇暖風機 WiFi Smart UVC Air Purifier Mist Heater & Fan	EFB-W526-SC WiFi 智能等離子 空氣淨化掛騰扇 WiFi Smart Plasma Air Purifier Wall Fan	BEF-353DC-SC WiFi智能UVC等離子 空氣淨化風扇 WiFi Smart UVC Plasma Air Purifier Fan	BEF-351 DC-SC WiFi 智能UVC等離子 空氣浮化風扇 WiFi Smart UVC Plasma Air Purifier Fan

*實際空氣淨化效率,會因環境因素、風速、相對濕度等而有所差異。
Actual performance of product may vary depending on various factors, including environmental factors, wind speed, relative humidity etc.

德國寶(香港)有限公司 GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED

Refer to www.germanpool.com for the most updated version.

中國香港 Hong Kong, China

更多產品資訊

銅鑼灣 FASHION WALK 京士頓街9號 🕦 +852 6530 5963 Fashion Walk, 9 Kingston Street, Causeway Bay T. +852 3110 2030

土瓜灣新寶工商中心地舖 ☑ +852 9387 2380 Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan T. +852 2773 2828

©+852 9018 8648 T. +852 3907 0356

佛山市順德區大良街道五沙新翔路6號 T. +86 757 2219 6888 8 Xinxiang Road, Wusha, Dallang, Shunde District, Foshan City

澳門青洲大馬路(青洲新路)515號 美居屬場第三期1樓A座 1 Andar A, Edf. Mei Kui Kuong Cheong Fase 2, 515 Av. do Conselheim Boria

® 版權所有。未獲本公司授權,不得趣印、複製或使用本單張作任何商業用途。 ® All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed

. EFB-226-SC-PS-23(1.1)







WiFi 智能

DC摩打SlimTower無葉扇

EFB-226-SC





直流無刷摩打



w致慳位



WiFi **智能控制** WiFi Smart Control







全功能掌握在手 Full Control At Hand

身在何處都可隨時控制所有功能 無需走近按鍵或使用遙控器 Control the SlimTower anytime anywhe with your smartphone; no more havir so reach for the remote control



戶外遙距關機 Control Away From Hom

毋須擔心忘記關風扇 ; 即使身; 戶外亦可一鍵關機 , 安全又安/ No more worrying about forgetting turn off the SlimTower when you a in a rush to leave the house



風力更強 送風更廣闊

Bladeless Air Circulation Technology Delivers Breeze Wider & Further

SlimTower無葉扇採用全新無葉空氣循環送風技術,將氣流從 基座向上推升涌過70厘米超長鋁質收窄出風口噴出,風力 強勁;配合90°自動搖擺送風功能,讓涼風覆蓋範圍更遠、更廣, 為您提供源源不斷的舒適涼風。

SlimTower Bladeless Fan utilizes innovative bladeless air circulation technology to forcefully push out a constant and strong air current through the 70cm extended wind tunnel, together with 90° auto oscillation function, breeze can be delivered wider and further, effectively cooling the whole room.



最高規格BLDC直流無刷摩打 **BLDC Direct Current Brushless Motor**

配備最高級別的BLDC直流無刷摩打,利用磁場 感應元件驅動摩打, 比起傳統有刷摩打更慳電、 更寧靜、更穩定而壽命更長、效率更高。

Equipped with the highest quality BLDC motor that utilizes magnetic field sensing elements to drive the motor, which is more, durable, energy-efficient and silent than ordinary fans.



貼心設計 Thoughtful Design



無扇葉設計

相比傳統有扇葉風扇更安全, 適合有小孩或寵物的家庭, 而且清潔簡單無需拆洗。

Bladeless Design

SlimTower's bladeless design is perfect for homes with children or pets, and is super easy to keep clean.



磁吸遙控收納

跟機附送無線遙控器;機頂 特設磁吸收納架,能輕鬆穩 附遙控器,方便取用。

Magnetic Holder for Remote Control

The remote control can be magnetically attached to the top of the fan, so it



自然風模式

自然風模式下,產品自動循 環不同風速,模仿大自然陣 陣柔和涼風。

Rhythm Mode

In Rhythm Mode, the fan automatically rotates among different wind speeds to mimic natural outdoor breeze.



9段風速選擇

自選1-9段風速,低風速模仿自 然柔和涼風,高風速清勁涼爽, 為您瞬間掃走悶熱。

9-Setting Wind Speed

From soft quiet breeze to super cool wind, you can always find a setting to suit your need and preference.



超寧靜操作

直流無刷摩打音量低至58分貝, 使用時更加寧靜,給你舒適 休息環境。

Ultra Quiet Operation

BLDC brushless motor is quieter than ordinary fan motors, offering you a



8小時定時

超長定時功能,輕鬆設置吹風與 關機時間,讓您安心入睡,無須 記掛半夜起床關風扇。

8-hour Timer

Pre-set timer up to 8 hours ahead so you won't have to get up in the middle of the night to turn off the fan.

